
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 30. maj 2018 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1057 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S). 

 

Spørgsmål nr. 1057:  
”Vil ministeren redegøre for, om det i dag er muligt at lave aftaler mellem kommuner 
og festivaler der sælger tobak, så samarbejdet sker på betingelse af, at 
festivalerne ikke sælger cigaretter til arrangementerne? Der henvises til, at 
rådmand for Sundhed og Omsorg i Aarhus Kommune, Jette Skive, i Århus 
Stiftstidende den 22. maj 2018 foreslår, at Aarhus Kommune som en fast del 
af alle aftaler som Aarhus Kommune indgår med arrangører af musik- og kulturfesti-
valer indfører, at der ikke må sælges tobak til arrangementerne.” 

 

Svar: 

Så vidt jeg umiddelbart er bekendt, er der ikke noget til hinder for, at kommuner og 

festivaler kan lave aftaler, så samarbejdet sker på betingelse af, at festivalerne ikke 

sælger cigaretter til arrangementerne.  

 

 

Med venlig hilsen 
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